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ان الحمد لله ان الحمد لله نحمده ونستعين به ونستهديه ونستغفره ونعوذ بالله من شرور انفسنا ومن سيئات اعمالنا ونعوذ بالله من
شرور انفسنا ومن سيئات اعمالنا. انه من يهدي

فلا مضل له. ومن يضلل فلا تجد له هاديا مرشدا. يا ايها الذين امنوا اتقوا الله حق تقاته ولا تموتن الا وانتم مسلمون. يا ايها الناس
اتقوا ربكم الذي خلقكم من نفس واحدة

وخلقوا منها زوجها ومن فمنهما رجالا كثيرا ولساء واتقوا الله الذي تساؤل ان الله كان عليكم رقيبا. يا ايها الذين امنوا اتقوا الله. اتقوا
الله يصلح لكم اعمالكم ويغفر لكم ذنوبكم. ومن يطع الله ورسوله

فقد فاز فوزا عظيما. اللهم صلي على الحبيب محمد وعلى ازواجه امهات المؤمنين. وعلى ذريته وال بيته اما بعد فقد ثبت عن
الحبيب محمد صلى الله عليه وسلم في صحيح الترغيب والترهيب انه قال صلى

عليه وسلم امر بعبد من عباد الله ان يضرب في قبره مئة جلدة ان يضرب في قبره مئة كلبة يدعو الله ويتوسل اليه حتى قصفت الى
جنة واحدة فامتلأ قبره عليه نارا. اول ما

الجنة دي بتتباع في التراب في القبر القبر كله ولع نار. فلما ارتفع عنه وافاض لما العتاب اتشال واخاف قال علام شاهدتموني؟ هو انا
الكلام في الجنة دي؟ هو انا عمري ولع علي الرجل ليه؟ والعياذ بالله. فقالوا له انك صليت

ومررت على مظلوم فلم تنصره. فلم تنصره. لهذا هذه حتى لا تشتعل علينا قبورنا نارا والعياذ بالله حتى لا نكون ممن خذلوا
المظلومين. ومررت على مظلوم فلم ينصره في اللحظة اللي احنا بنتكلم فيها ثمانين في المية من سكان الغوطة مستخبيين تحت

الارض عشان يقتصوا الرهيب ليل نهار اللي نازل
قصف جمال الغاز الكلور اللي بيجيب اختناق للابصار ويموتهم من دوخ التنفس. قصف للصواريخ قذف بالراجمات بالمدافع الارض

ارض قافية. لماذا كل هذا؟ لماذا امام اعين العالم كله؟ القضية ان الوحادي اللي ما بيتكلموش عن
ان العالم كله مقلوب عشان اللي بيحصل الا المسلمين والا الاعلام الاسلامي والا الاعلام العربي ما تكلموش عن ما يحدث هو احنا انما

العالم كله انا مش هجيب لك الاعلام العربي ولا الاسلامي بيقول ايه؟ ولكن لانها فضيحة ولكن اللي هيجيب لك
عالم الكفار بيقول ايه؟ الاعلام العالمي بيقول ايه؟ البي بي سي تقول في اول خبر لها. تقول الاطفال يذبحون جهنم فوق الارض او

جهنم اربعة وعشرين ساعة من التوقف. ومن الحرب الكيماوية التي لا يوجد فيها لا دين ولا ضمير ولا اي مبدأ. تقول
العالمية جهنم فوق الارض جريدة العالمية تقول جريدة انا بجيب لك الجرايد العالمية والصحف العالمية عشان ان منظمة الصليب

الاحمر تحذر العالم من كارثة في الغوطة. ان الامم المتحدة بيقول اوقفوا جهنم فوق الارض في الغوطة. ان جريدة
العالمية ان يتحدس عن ان الدمار الذي يحدث هناك فوق اي تصور للانسان واحنا اين نحن اما حسن المسلمين اذا كانوا دول مسلمين

ومسلمات اذا كانوا دول في هذه البلد الذي تكلم عنها النبي صلى الله عليه وسلم من الف وربعميت سنة وقال ان الله
في الحرب العالمية الاخيرة على وجه الكرة الارضية. التي سماها النبي الملحمة عليه الصلاة والسلام. ويسميها الغرب غربة النبي صلى

الله عليه وسلم يقول ان معسكر المسلمين في هذه المعركة في الغوطة في هذه البلدة في هذا المكان. عشان تعرفوا
هو اللي بيحصل ده بيحصل ايه؟ جهنم فوق الارض. جهنم فوق الارض لما يوصل ان اتنين وعشرين مستشفى يداروا التلاتاشر الاطباء

بلا حدود المنظمة القومية الفرنسية الاغاثية مستشفى اللي هم شغالين فيهم بيقتلوا عمال الاغاثة
زي ما بنقول جريدة الطائف زي العالمية وانا بجيب لك جراندة والكلام ده رائد عالمية عشان ما تقولش ان ده كلام يعني حتى وصفي

او ده كلام العالمية انهم يطبقون نفس الخطة التي طبقوها مع حلب. واحد التدبير الرهيب. دلوقتي في
تمن الرغيف وصل لالف ضعف. الف ضعف ليه؟ ما حدش باقي العيش. ما حدش لاقي الخوف في بلد قالوا انها جنة الله في الارض

الغوطة دي من عجائب الدنيا اصلا. زمان كانوا بيسموها من عجائب الدنيا من كتر اشجار الفواكه والجنات والانهار اللي فيها. دي جنة
الله في الارض اصبحت الان جهنم. الجنة تحولت على ايديهم الى جهنم. والعياذ بالله في الارض يقول لك الاول تجمعهم فيه نفس

وبعد كده رقم اتنين ضرب المستشفيات وقتل عمال الاغاثة. فالكل يجي له احباط. رقم ثلاثة يخيروا الناس بعد ما يكونوا دمروا
المكان
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ممن قتل الشامل والدمار الشامل واما الاجلاء الشامل زاد عشان اللي بيقول لك اصل هم بيحاربو الارهاب طردوا الشعب كله قالوا
للشعب كله لا عايزين ده ولا عايزين ده الشعب كله يطلع برة. خدوها خرابة بلا شعب ولا ولا اي حاجة احنا عايزينها خرابة. فهو انتقام

من الشعوب
يطلع برة عينين ولسه عيلين ياخدهم ويرضى ويضرب احسن له وبياخدوا الارض خراب. خراب من الشعوب ومن اي احد في النهاية.

هو ده خط السير اللي هم عايزين يوصلونا ليه؟ في النهاية. نسأل الله ان ينصر المسلمين. وان يدافع عن الذين امنوا. وان يدافع عن
من يقول لا اله الا الله محمد

ولا حول ولا قوة الا بالله في هذا المكان يا اخواننا اللي ثلاثين تلاتين غارة بالكيماويات بالكلور غاز الكلور اللي بيجيب اختراق طفل
كريم اللي احنا شفناه اللي اتعمل وتخيط له مكان عينيه فطفل

لسه بيرضع اللبن فهو لا يدري شجرته هيطلع عينيه مش موجودة وبيتخيط مكانها. بسبب هذا الاجرام للاطفال بيتقتل هناك والنساء
بيتقاتلوا اهل الكبار والكبار بيتقتلوا اهل الشباب. لماذا كل هذا؟ لماذا؟ رسالة الظالمين. رسالة لكل انسان

او سكت على ظالم او ناصر ظالم اسكته. قال تعالى ولا تحسبن الله غافلا ولن تحسبن الله غافلا عما يعمل الظالمون انما يؤخرهم ليوم
تشخص فيه مقطعين مقنع رؤوسهم. الحرب الكيماوية اللي بيضربوا بها الناس. ده النبع اللي هيتعمل فيهم يوم القيامة لا شيء بالنسبة

لها. مهضعين
دلوقتي مفتح عينيك كأنه مضروب بالكيماوي مفتح عينيه مقنعيه لا يرتد اليهم طرفهم ومش قادر ياخد نفس ولا وافئدته الهواء

وانكر الناس يوم يأتيهم العذاب. فيقول الذين ظلموا ربنا فيقول الذين
ربما ربنا انت جاي دلوقتي تقول يا رب انت جاي دلوقتي بتستغيث بالله بعد ما ظلمت ودوست على رقبة الناس وبعد ما ظلمت الناس

الناس يوم يأتيهم العذاب فيقول الذين ظلموا ربنا اخرنا الى اجل قريب. يجب دعوتك وانت تبع الرسل. او لم تكونوا اقسمتم من
وشكرتم في مساكن الذين ظلموا انفسهم وتبين لكم كيف فعلنا بهم وضربنا لكم وعند الله مكرهم وان كان مكرهم لتزول منه الجبال

فلا تحسبن الله مخلفا فلا تحسبن الله مخلف وعده رسلا. ان الله عزيز. ان الله عزيز
هو احنا جبناها لك. الله لا يغلب. الله لا يخذل صبرك على الله عزيز. وارادة الله يا غانمة. وسوف يحطم اهل الباطل انفسهم على

انفسهم على ايديهم. ان الله عزيز يوم تبدل الارض غير ايضا. قال السموات وبرزوا لله الواحد القهار
الأرض اللي انتم فرجتوا الناس عليها دي كلها تتبهدل. وهتقفوا تتحاسبوا على ارض لم يعصوا الله. عليها خط. الله سماها في القرآن

الساهرة. خمسين الف خمسين الف سنة ما حدش بعد عشرين تلاتين الف سنة يقول لك اريح. قال تعالى والسماء ذات البروج
الحصول السماوية والمدرعات السماوية والراشدات الصواريخ السماوية والدبابات السماوية والسماء زات الجروش كل يوم الموعود

في يوم لكل ظالم جاري غير مشاهد ومشهود كل حاجة متسجلة صوت وصورة على كل ظالم من الظالمين قتل اصحاب
النار ذات الوقود اذ هم عليها قاعود وهم على ما يفعلون بالمؤمنين شهود وهم على ما يفعلون بالمؤمنين الا لعنة الله على الظالمين.

الله وعد دعوة المظلوم. لانصرنك ولو بعد حين. الله قادر سبحانه وتعالى
كما قال النبي صلى الله عليه وسلم الظلم ظلمات يوم القيامة للظالم. طب اللي ساكت بقى؟ طب اللي صامت بقى؟ طب اللي يقول لك

انا هؤلاء الشياطين الخرس دول بقى الصادق هؤلاء الصامدين قال رسول الله صلى الله عليه وسلم
ما من امرئ يخدم امرءا مسلما في موطن ينتهك فيه من حرمته وينتقص فيه من مسلما في موطن ينتهك فيه من حرمته وينتقص

وفيه من عرضه الا خذى له الله. عشان تعرفوا هو احنا بنخذل ليه؟ لماذا نخذل؟ ليه في حياتنا كثير ما عمرنا
الكل اتخلى عنك فيها الا خذله الله في موطن يحب ان ينصر فيه. جزاء من جنس العمل اللي احنا قلنا الاحاديس اللي في الاول يا

جماعة وهو رد على مكروه فلم تنصره. انا نيتي في الخطبة دي ان استنقز نفسي من عذاب القبر. ان استنقز نفسي من ان
انما ان انا ولو ان انا يعني افضح هؤلاء الظالمين. هذا الظالم الذي ينتقم من شعبه والعياذ بالله بل كل الظالمين المشتركين معا لزمن

الصامتين اصحاب السبت لما اتقسموا تلات اقسام في ناس بيعصروا ربنا
وناس بيدعوهم الى الله وبيقولوا لهم حرام وناس ساكتة. واذ قالت امة منهم. هم كثير. ده دائما الاهلوية الصامتة دي بتبقى هي الامة

المعظم ساكت. لما تعرفون وان قالت امة منهم لم تعظون قوما
ام يعذبهم عذابا شديدا بضعف هؤلاء القوم ليه؟ اللي قيامهم بالحرام وقوة حياتهم على المعصية والحرام تعرفون قومك؟ اللهم

اهلكهم او معذبهم عذابا شديدا. يبقى الناس دي كانت فاهمة. ده الناس دي عارفة ان من صلحوا من الغار. بيقولوا للناس اللي بتدعوا
الى الله

يا عم الشيخ وفر حرق البنزين بتاعك. يا عم انت ما فيش فايدة. ده غير ربنا هينتقم منهم اتهام. الله الله عذبهم عذابا شديدا. ده ناس
فاهمة كل حاجة. الصالحين قالوا لهم قالوا فين؟ ده اللي عصمته الاثنين ظلمة

الكل ظالم الكل ابكم وشيطان اخرس منه لم ينصر دين الله ولم يتكلم عن الله ولم يغب من قبل انتهاء حرمات الله كل من لم يتكلم
عن الله فهو ظالم كما قال الله سبحانه وتعالى واتقوا فتنة لا تصيبن الذين ظلموا



خاصة لما العزاب هينزل مش هينزل على الزلمة وبس. مش هيبقى حزام مخصوص خصوصي. واصل لهم لحد واتقوا فتنة المرتب
عذابا لا يصيبن الذين ظلموا منكم خاصة. لما العقوبة بتنزل بتنزل على اللي خرج وبتنزل على السفن. انما ربنا

ينجي دائما من نصر دين الله ومن نصر الله ومن ينصرن الله من ينصره. الغوطة الم والف امل في امل الغوطة اذا كان فيها آلام ففي
آمال كثير قوي حوالينا يا جماعة. الكلام ده مش كلام احباطي. وفي نفس الوقت الواقع لا يدعو للإحباط. انا مش شائف الواقع عند

الإحرام
انا شايف المساجد مليانة وشايف الناس كلها قلوبها مليانة خير. وشايف اللي بيتوبوا وبيرجعوا الى الله اضعاف اضعافه للناس وربنا

سبحانه وتعالى. الامة لحد مية سنة بس احنا لو امة مهزومة ولا امة منكوسة ولا امة ضايعة ولا امة ولولا ان احنا امة قوية ما كانتش
كل الحرب دي علينا ولحد

اقل من مية سنة لحد سنة الف تسعمية وعشرين كنت خلافة اسلامية زي كنا اقوى تجمع على وجه الارض اقتصادي وسياسي
واجتماعي الكرة الارضية كلها لحد اقل من مية سنة ده كنا اقوى كيان على وجه الارض. ولكن ولكن يعني عايز اقول ان في رقبة

ان عز الاسلام يرجع ولكن يا اخوانا احنا لسنا بالنكسة اللي الناس متخيلاها. او النفوس المحبطة متخيلاها. والله سبحانه وتعالى لا
تحسبن الله قافلة امريكا الاعصار هارفي اللي قاعد يضرب ما بين رابع اكبر مدينة في امريكا. بيقول لك بيضارع اعصاب جنزينا اللي

مية وخمسين مليون دولار واللي ادهن الفين امريكي سبحان الله العظيم اللي بيسكت واللي بيساعد على الظلم من تحت الترابيزة
واللي بيضرب في المسلمين احنا مش قادرين ربنا بيبعت لهم الهواء يرد على المسلمين. ربنا يبعث لهم كل صلاة الجنود ربنا اسرها كل

شوية ولا يزال الذين ظلموا
وتصيبهم بما صنعوا قارعا او تحل قريبا من دارهم حتى يأتي امر الله ولا يزال الذين ظلموا تصيبهم بما او قارعة هو بيكفر وبيظلم

وبيعتدي وما فيش حد قادر يرد عليه ربنا اللي معه قدود صغيرة من جنود الله القوي وانسوا
روسيا لما نزل من فترة قريبة عليهم نيزة نيزك صغير بقوة تلاتين قنبلة نووية لو انتم قادرين على المسلمين وربنا اقدر عليكم. نزل

وعور الفين روسي منهم ميتين طفل. يعني اكتر من الاطفال اللي قتلوهم في الغرفة
الله قادر الله سبحانه وتعالى قادرة من روسيا لفريق عسكري انشادي عشان يعملوا حفلات للبنود الروس هناك عشان يرفعوا ما بين

قتل المسلمين والسوريين هناك عارفين الرجاء عشان يعملوا حفلات على جثث المسلمين ربنا خلاهم جسة
اكبر كارثة جوية من خمستاشر سنة في روسيا وغرقت الطيارة في البحر ثلاث الاف غواص ومنقذ حاولوا انهم يطلعوا اشبالهم وما

يلقوش غير ربنا نصرهم ربنا قادر كانوا راجعين عشان يعملوا حداد على المسلمين هناك ربنا خلاهم في روسيا
وقوتهم وامكانياتهم كانوا رايحين يرقصوا على اشلاء المسلمين ربنا حولهم لاكفاه الغوطة قالوا والف امانة ربنا قال سبحانه وتعالى

ولكن القضية زي ما العلماء قالوا كده لما البرامج هربوا كعبة هو ربنا ما معهوش فرق ما بين ليه؟ لما
وهو يهب الكعبة يقول اين الطير الدبابي؟ اين الحجارة من سجيل؟ فقال العلماء ارسل الله طير الانابيب قبل بعثة النبي صلى الله

عليه وسلم لانه لم يكن هناك مسلمين مكلفين بحماية الكعبة. اما في عهد البرامكة فكان هناك مسلمين مكلف
فالقضايا دلوقتي الكورة دلوقتي في ملعبك انت. القضية الآن يعني قبل ان ننتقل الى ما دورنا. ايه الدنيا يعني ايه اللي احنا بنعمله

القضية؟ يعني قبل ان ننتقل الى هذا اخواني في الله. في ناس في ناس بتقول لك ان هم بيحاربوا الارهاب
طب الاطفال اللي بيقتلوا لا مالهم الارهاب بقى؟ طب قنابل الكلور غاز الكلور دي نازلة على مين؟ طب الزيتان اللي بيتقتلوا الارهاب؟

لا يلعن الشيخ بس استنى بس اصل انت
ما بنتفرجش على الاعلام الضلال الكذاب المفتري اللي ان شاء الله ربنا هيورينا فيه اية في الدنيا قبل الاخرة الاعلام اللي بيقول لا

اصل دول بياخدوا الارهابيين بياخدوا المدنيين دروع بشرية. فهم بيضربوا في المدنيين غصب عنهم. انما مش نفسهم يقتلوا طفل ولا
حاجة. حاجة من المستشفيات بياخدوها

الاتنين وعشرين مستشفى اللي دمروهم والمدارس بيحتاجوها طروح بشرية وبقى مين المتفجرات اللي قاعدة تنزل على البيوت
تنسف الناس وتصحفهم هما تراه بشرية اللي قاعدين يضربوا ليل نهار في جميع الشوارع. هم خدوا الشوارع بعرفة مشاريع. يعني انه

يعني حسب
ونعم الوكيل في يعني في اللي يصدق اجساد الاولاد. اصلا الغوطة الغوطة يا اخوانا يا اخوانا ليست بديلة عليها. الغوطة وحيد ممكن

تكون اخطر حتة في الخطبة. الغوطة ليست تجارة مدينة عادية. الغوطة دي ترتبط بمستقبل نهاية الزمان على طول
الرسول عليه الصلاة والسلام تكلم عن الغوطة من الف وربعمية سنة الغوطة الشرقية دهي اللي بيحصل فيها الاحداث ده ايه؟ تكلم

عنها النبي صلى الله عليه وسلم في احد ثابتة عن رسول الله صلى الله عليه وسلم. فقال النبي صلى الله عليه وسلم وفسطاط
فسطاط المسلمين. فسطاط يعني ايه الخيمة

التجمع العظيم بتاع المسلمين فسطاط المسلمين يوم الملحمة في في الغوطة يعني النبي عليه الصلاة والسلام قال اسم المدينة واحنا
ترجمناها النبي قال في الغرفة. ها بجانب دمشق يعني ده النبي بتاعها الجغرافي



فسطاط المسلمين كلام بيبعث لنفسه اليقين ان النبي عليه الصلاة والسلام لما بيتكلم عن هذه البلدة قبل ما يحصل اي حدث من
الاحداث اللي بتحصل من العالم كله هيتجنن منه اصلا. اللي العالم كله بيقول ده مجرمين حر هم بيعملوا ازاي كده؟ ازاي يفعل

ده العالم اللي على الدين اللي والعالم اللي كمان يكذب على المسلمين. ويخبئ عن المسلمين. حتى لا يستيقظوا. فتخيل قال رسول
الله صلى الله عليه وسلم فسطاط المسلمين يوم الحما في الغوطة تجاه دمشق الا الملحمة دي المرحلة دية

هي الحرب العالمية الاخيرة. المرحلة دية اللي هي المعركة الاخيرة ما بين الغرب وما بين الاسلام. اللي الغرب بيتكلم عنها كتير جدا
بالزات البروتستات وحكم امريكا امريكا وانجلترا بيتكلموا عنها كتير اللي بيسموها تهرب اللون اللي هي المعركة اللي بيقول لك ان

سينتصر الخير على
طبعا هو كلام الرأي صح مش غلط. بس هم متخيلين ان هم الخير. طب والله هم جابوا الكلام ده منين؟ لان الناس عندهم وحي.

فكتابهم محرف ومبدل. انما موجود اصلا ولكن هو متخيل ان هو الخير. النبي صلى الله عليه وسلم فصل لنا في هذه المعركة
عليه الصلاة والسلام واخبرنا ان بني الاصفر اللي هم الغرب بقى امريكا واوروبا تحت سبعين راية او سبعين في كل راية اثنى عشر

الفا الاتناشر يعني سبعين دولة هيحاربوا الاسلام. سبعين دولة من دول الغرب والكفر زي ما
وسينزلون في الشام زي ما عمل الصائمين قبل كده وسينزلون. بل الصليبيين في الحمامات الصليبية لما نزلوا الشام نزلوا في الخوضة

الشرية ليه ليه لان هي جنة لله في الارض اصلا مليانة اشجار فواكه رهيبة مساحات قائدة من غير فواكه فنزلوا قالوا يستخبوا من
المسلمين

فقصروا بين الاشجار فصارت مقبرة للصليبيين. صارت من مقابرهم باذن الله سبحانه وتعالى. المرحلة دي بيهربك الدنيا في نهاية
الزمان لما الاول اول حاجة بتحصل انه بيسقط اليهود بتسقط دولة اسرائيل. اليهود بيبدأوا يهربوا بقى على يهود. اصفهان بقى

ويبدأوا يهربوا
كله بقى بعد ما بتسقط دولة اسرائيل وبيبدأ اليهود يحاولوا اخر محاولة من اجل اللهم يستمدوا سيطرتهم على العالم فيبدأوا يقرأوا

موضوع المسيح ده كان اللي يدعي الالوهية ويدين له العالم كله ما عدا مكة
والمدينة وجبل الطور في سيناء والمسجد الاقصى في القدس. دي الاربع اماكن بس التي لم تعبد المسيح الدجال. باقي الكرة اللي ربنا
ستعبده الالوهية ويعبدوا هؤلاء للناس. قبل بعسة المسيح الدجال بيجي الحرب العالمية الاخيرة اللي هي غيرهم الهندود ده ايه؟ هزه

المعركة
عشان يحارب المسلمين او يجي الغرب عشان يحاربوا المسلمين فينتصر المسلمون والمعركة لها تفاصيل كتير مش مجال ان انا اقولها

دلوقتي ولكنها معركة رهيبة سيقتل فيها الملايين من المسلمين ومن الغرب وتنتهي بها الامانة الغربية على بلاد الاسلام. وينكسر فيها
الغرب

امام بلاد الاسلام وهيكون سبب المعركة دي اصلا كسرة من سيسلموا من الغرب. الواد اللي هو ده مرتبط باي حد في الغرب يقول
مسخر اربعة وعشرين ساعة لتشهور سورة الاسلام. غير مرعوبين. مرعوبين في قروبة من انتشار الاسلام. فبيحاولوا يشوهوا صورة

الدين باي طريقة
حينما تنجح الدعوة اكثر. ويسلم من الغرب ملايين. ساعتها ستكون هذه المعركة. فين بقى جيش الكفار هيبقى فين قرب مدينة حلب

يعني كل ما سوريا سوريا دي قصة اوعوا تفتكروا ان الغرب هيموت عليها كده
سوريا دي الشوي فرصة عند الغرب وعند المسلمين وعند الجميع. النبي عليه الصلاة والسلام يعني له احاديس في الشام ده انخلع لها

القلوب. لو واحد اسعد هزه البلاد في قيمتها والعلماء مختلفين خلافة اخر الزمان الاسلامية هترجع في الشام هترجع في سوريا ولا
في مصر فهنا

زي الشيخ الألباني رحمه الله وهناك من رشح الناس الناعون في الشام سوريا دي مش قضية ففسطاط الكفار بيبقى قرب مدينة حلبة.
فسطاط المسلمين فين؟ في الغوطة الشريفة. فسطاط المسلمين في مدينة الغوطة. كما قال

النبي صلى الله عليه وسلم يبقى في قصة خطيرة جدا ثبت عن النبي صلى الله عليه وسلم في الحديث الذي صح عنه عليه الصلاة
والسلام ان عيسى ابن مريم ينزل في اخر الزمان عند المنارة البيضاء شرقي دمشق شرقي دمشق اللي هو ايه

ينزل عند المنارة شرقي دمشق شوف الكلمة شوف الكلمة يا ولد يعني عيسى ابن مريم لما هينزل بقى سيدنا عيسى الكرة الارضية
كلها شخصية تختار سيدنا عيسى ابن مريم ربنا اصطفاه له لحظات سواء لبعثته يوم بعث

وفي نهاية الزمان استحوا له حضور جبارة. تقول لي انه شخصية رهيبة. عليه الصلاة والسلام بطل لا يتخيل في مستوى طولته. ربنا
بيختار له لحظة الزمالك اللحزة اللي لسه خلصانة والكوسة والدنيا بيستعدوا للخروج وهما هيكتسحوا

والمسيح ده اتقال خلاص طلع ووراه يهود اصفهان يهود ايران واكتسح الكرة الارضية وصارت الارض تعبد وهي تعتقد انه الله ما عدا
مكة والمدينة والمسجد الاقصى وجبل الطور في سيناء في هذه اللحظة سينزل

عليه الصلاة والسلام. شهادة العيسى ابن ولد في هزه اللحزة الرهيبة اللي الارض فيها خلاص يكاد الباطل او الباطل اتسعها بالفعل



ويقتل الله وتعود الخلافة الاسلامية مرة تانية ويحطم المهدي
عيسى ابن مريم ثم تنتهي الاجانب تسلم ثم تنتهي الاديان قصة تانية يعني يعني لها مقام اخر ولكن القضية هنا ينزل عيسى ابن مريم

عند المنارة البيضاء شرطي لمشط فهل اختلف الناس
فنسأل المسجد الاموي المسجد الاموي في وسط مش شرط نقول خلاص فالكلام ده مش كلام سليم لان الماء في الامراء يعني سبحان

الله العظيم ده حصد في الاقوال لقيت ان ان في تلت اقوال وجدت ممنوع من الاقوال فيديو بيتصور لبرارة
الشرقية في هذه المنطقة والفيديو بيتكلم عن يعني انها قد تكون هذه هي المنارة البيضاء التي تكلم عنها النبي صلى جغرافيا في

هذه المنطقة الذي يحدث فيها هذا يعني عائز اقول ايه؟ عائز اقول يا اخواننا
اذا احدثنا ان اللي بيحصل ده لا تقول كل الفترات اليومين انتصر فيها هي الفترات اللي كان خلاص فيها مريم بينزل بعد ما المسيح

الدجال خل الكرة الارضية السبع قارات سجدوا له وصلوا له وسبحوه وحمده وخلاص
اعتقد ان هو ربنا وربنا نزل الارض تاني. وربنا عايز ينزل الارض والعياذ بالله ينزل سيدنا عيسى سترجع الكرة الارضية كلها للاسلام

الكفار الكفار المصلين على كفرهم بيذوبوا ويموتوا للنفس في عيسى ابن مريم. عليه الصلاة والسلام. فهي لا ذنب لليأس. القضية اللي
تدعو اليأس

ولكن تدعو بانك انت لازم تقف. ولازم تنتبه ولازم تاخد بالك ولازم تفهم ان الايام اللي جاية دي ربنا بيمهد الارض للاحداس في غاية
هتبقى انت فين؟ وهتعمل ايه؟ وهيبقى امورك ايه؟ وهذا ما نقف معه في الظروف الثانية باذن الله ما هو دورنا

في هذه الازمة قل قومي هذا واستغفر الله لي ولكم الحمد لله وكفى وصلاة وسلاما على عباده الذين اصطفى. اللهم لك الحمد كله
ولك الملك كله. وبيدك الخير كله واليك يرجع الامر كله

اللهم صلي على عبدك نبيك محمد صلى الله عليه وسلم. في الاولين والاخرين وفي كل وقت وحين. اللهم صلي على الحبيب محمد
عبد وزنة عرشك ومداد كلماتك. اللهم صل وسلم وزد وبارك على الحبيب محمد عدد قطر الامطار وعدد

البحار وعدد ما اظلم عليه الليل واضاء عليه النهار. اللهم صل على الحبيب محمد. اللهم صل على حبيب القلوب وفضيل قلوبنا
وشفيعنا يوم العرض عليك. اللهم صل عليه في الاولين والاخرين وفي كل مرة وحين. عليه افضل الصلوات ورب

الى يوم الدين. اما بعد اخواني واحبابي في الله ايه دورنا بقى؟ ليه نقول اللي احنا بنقوله؟ اول حاجة انا بقول لك انا بتكلم في
الخطبة دي ليه؟ خوفا من حديس النبي عليه الصلاة والسلام ومررت على ظلم فلم تنصره. لو مجرد النصحة انك تفضح الظالم ظالم

لو مجرد النصرة انك تقول له انت مظلوم متظالم
انما ان الاحباط يوصل في الامة ان المسجد الاقصى ينافي ان القدس تبقى عاصمة طبعا وليس بامر الله وحده الله له امر فوق كل امر

سبحانه وتعالى. الامة تقعد تلات ايام تكلم على الفيس والسوشيال ميديا وبعد كده
حد يتكلم ان القدس تنتقل الى ما يقول ما حدش حد يتكلم ده مش بسبب ضعف العلاقة الدينية ولا بسبب ان الناس باعت قضية

دينها ولا بسبب ان المسجد اقصى رخص للانوف بسبب الاحباط. ان كله يقول لك وانا هعمل ايه؟ خلاص انت تسعى الخلق على الواقع
اللي قاعد يركع في الزوج. الخروقات اللي

دور الامة بات اوسع لا انا بقول لك في البلد خد بالك لان القضية جنة ونار لان ربنا جعل قضية نصرة المظلوم في الاسلام جنة نار
عشان كده استنقذ نفسك من عذاب الله بان لا تخذل المظلوم ابدا النبي عليه الصلاة والسلام في الحديس اللي قلته لكم في الاول اول

اما الراجل
فبيقول للملاك علام جلدتموني؟ فقالوا له ايه؟ انك صليت مرة الغيب. طهور ومررت على مظلوم فلم تنصره. ايه العلاقة ما بين الانسان

اللي بيعمل دي واللي بيعمل دي والعياذ بالله الانسان نجس. انسان نجس الذي لا يتضحه بالصلاة والذي يرى
الاتنين نفسيات نجسة والحياة كلها الاتنين ده ما عندوش طهارة مادية وده ما عندوش مهارة نفسية ولا معنوية مية فالاتنين كلمتين
الى اتنين واحد لو جبنا الجوهر او جريمتين التوصية الاولى التوصية الاولى لازم تفوق. لازم تعرف ان لما النبي عليه الصلاة والسلام

بيتكلم عن الغطاء من الف وربعمية سنة وتبدأ ملاح ملاح
والنبي عليه الصلاة والسلام بيتكلم عن الشام وتصبح الان اكتر حتة ملتهبة هو ايه اللي بيحصل يا اخوانا؟ الله يعد الارض لما لا يعلمه

الا الله. وما لا كيف السبيل اله الا الله بلطفه. زي ما سيدنا يوسف قال ان ربي لطيف. اللي قال الكلمة دي في النهاية لان ما حدش
يتخيل

واحد يبقى وزير مالية مصر او حاكم مصر من طريق السجن والاسر والزل وان ده طريق للوصول طريق السويس يوصل ازاي؟
ظلمات بعضها فقراء يتخلص منها انوار الدنيا والاخرة ازاي؟ هو ده اللطف بقى

من غير ما حد ياخد باله. بالعكس اللي قلنا لك ان العكس هو اللي هيحصل. فاذا الوضع الرهيب يتمخض عنه دين الله سبحانه وتعالى
يبقى فوق. اللي بيحصل ده بيقول لك ان علامات القيامة خلاص عظمت اوي. اليوم القيامة قرب قوي عشان كده

يقول في سورة النازعات يسألونك عن الساعة اي انا مرساها شيل. انت من ذكراها فيل احنا في خيار وانتم فين ايه الواقع في ايه



وانت في ايه؟ فين؟ اخرخك فيما كنتم فيه انت من تكراه ده انت اول علامة من علامات الساعة يا محمد ابن عبدالله
عليه الصلاة والسلام ده انت قطار القيامة اول صفارة انذار اطلقها هو بعثتك. دول واقفين على شريط الارض والقطر بدأ يبني

سفارات الانذار ولا ما فيش قطر يعدي من هنا؟ فيل. انت فين؟ ويوم القيامة بيقرب وانت غافل
انت في ايه واللي هم فين؟ ده عيال يعقل ان نمط حياتك ده نمط حياة انسان ينتمي لامة الاسلام شيء اللحظة في التاريخ بتنحارب

فيه امة الاسلام. وفي اكثر لحظة في التاريخ الكفر على امة الاسلام. العلمانيون والشبهات واذنبهم من
الدين بيتحارب وثوابته بتتحارب. والبخاري ومسلم بيتحاربوا. والمذاهب الاربعة بيتحارب. وثوابت العقيدة قل الحق انت في اللحظة

دي ان كله شبهات وشهوات وسيف وكله بيضرب في الاسلام وانت مرض حفيد
انت فين والامة فين عايزين نفوق يا جماعة عايزين نفوق حاجة تانية لليقين والادب مش عايزين نعبد مش عايزين يبقى في نهج

تحفظ لا هم قادر وعمر الامة دي ما انتصرت غير في اسود اللحظات اللي كانت في الواقع. كان سواد السواد
يرجع الخلافة تاني ويرجع النصر ويرجع التمكين تاني سبحانه وتعالى. الحاجة التالتة يعني بلاش كلمة وانا اعمل ايه؟ تقدر تعمل اول

حاجة رسالة للظالمين اتقوا الله. لان رد ربنا على الظلم في الدنيا قبل الاخرة رد صعب جدا لا يحتمله انسان
بيتبعوا بقى الايه؟ السلبيين بتوع اللي سكتوا على قرار من اصحاب السبت. اللي انت بتعمله ده جريمة زي بالظبط جريمة الرضا

جريمة السجود يا ريت انك انت حتى ما تفضحش الصلاة في جريمة انك انت حتى ما تنشرش قضية جريمة طب انا مش قادر في ان
انا اعمل حاجة طب مش قادر

اللهم طب مش قادر انك تنقز الغافلين مش قادر انك تبقى مند من جنود ربنا على صخر الدعوة الى الله هو انا فاكر الدعوة اللي هو
بيفضي هو لما نزاكر تشتغل ولا ما بنشتغلش الاثر الاثر من اسار بني اسرائيل لما ربنا قال للملك فبه فابدأ فانه لم يتبهر وجهه من اجله

لما العزاب بينزل بينزل باللي عارف وسكت قبل ما ينزل على اللي مش عارف وعصى. ده لو المدير امر الافضل امر ان موظف صغير
ينفذ آآ امر الاب بعد اسبوعين المدير بيسأل حضور الموظف انت نفزت ولا ما نفزتش؟ قال له ازاي يا فندم؟ قال له الامر

قال لهم ايه يا فندم؟ انا ما اعرفش اي حاجة عن اللي انتم بتقولوه ده. قال له ازاي؟ قال له والله ما حد قال لي ساعتها المدير
هيصوت بجاب غضبه على بيته من على السكرتير

فين السكرتير اللي خد الامر وعارف ان ده مكلف الموظف ده مكلف بالامر ده وما وصلوش. تخيل بقى ربنا سبحانه وتعالى لما ييجي
ولد الكفار ربنا سبحانه وتعالى خاطب بعضهم لم يغضب مثل ما يوقع يقول لهم لما كفرتم لما عصيتم؟ لما واحد يقول له يا رب

عصيت ايه
انا ما اعرفش حاجة اصلا عن الحق. انا ساعتها الغضب كله هيبقى جريمة عدم البلاغ. جريمة كل حاجة عارف انها حرام. وشايف

اختك في البيت. وشايف اصحابك في الدنيا. وشايف
وانت ما بتتكلمش بالرفق وبالمعروف ولكنه ما بيتكلمش الانسان اللي في غيبوبة المعاصي له فضل غطاه وله فاضل للامة ولا هو

فاضل لفلسطين المسجد الاقصى ده في غيبوبة غيبوبة. اللي في معصية ده في غيبوبة اللي قاعد قدام موقع نباحية وقدام كليبات
وقدام ده في غيبوبة. ده اول نقطة

مش انك تقول له ان الامة بتتحارب. ده اول نعلة منه يصحى اصلا. انه يشوف. انه يتوب. انه يلتزم اللي قلبه يرجع ينور تاني. ساعتها
هو لوحده هيفهم اللي يسيب امه واللي يسيب قضايا امة. فاعظم نصرة تنصر بها قضية الامة دلوقتي الدعوة الى الله. انك

الغافلين انك توقظ هؤلاء الغافلين في الله يعني لما بقول الدعاء الدعاء ده مش قضية سهلة الدعاء ليه؟ الدعاء ده زي دولة البرامج لما
قائد الدولة نفسه قال له يا بني يعني لما بنقول له يا ابي الى ما نصلي لفاتحة بس واتسجن لعلها

سمعه الله لم يدري بها لان احنا دولتنا تحدد بسبب الظلم كما قال ابن تيمية ان الله يقيم ولا يقل دولة ظل ولو كانت مسلمة. فانت آآ
الدعاء الدعاء ربنا مش بس هدي به دول وبقى فيه دول

الحجاز دولة الحجاز دي كلها بسبب دعوة سيدنا ابراهيم. الدعاء ربنا حل به مشاكل قومية زي الوباء اللي متوطن اللي كان في
المدينة المنورة الحمى المتوطنة اللي ذهبت بدعاء النبي عليه الصلاة والسلام. فكلمة الدعاء دي مش حلوة. غير انها عند ربنا انتماء

انك منتمي للقضية
لما تدعي للمسلمين لما تدعي لاهل الغوطة. لما تدعي للاطفال المرعوبين الوادي هناك. لما تدعي للناس اللي محبوسين في الصلادين

اللي تحت الارض خايفين يطلعوا احسن لما تدعي للناس اللي تحت الانقاض هناك دلوقتي وحي وما فيش حد قادر يقيسها. لان عمال
الغاز نفسهم بيتقتلوا. لما تدعي للدكاترة

اللي في المستشفيات المتبقية وهم عارفيناك وهم عارفين ان تسعة وتسعين في المية هيتقصفوا وهيتقتلوا. بسبب ان هم بيعالجوا
الاطفال الجرحى والاطفال اللي مش عارفين يتنرفزوا ومع زلك واقفين لما تتعب تقول انت منتمي للقضية. انت منتمي لقضية امتك

انت انسان بني ادم انت عندك ضمير يبقى قضية الدعاء القضية كبيرة قضية كبيرة في التأسير والتغيير وقضية كبيرة عمك اللهم
انصر اخواننا في الغوطة الشرقية يا رب اللهم اغنهم اللهم دافع عنهم اللهم



اللهم نفع عنهم يوم خذلهم المسلم والكافر. اللهم يا ربنا ادفع عنهم. اللهم انك تدفع اللهم ادفع عنهم اللهم الف قلوبهم على الحق والخير
والهدى. اللهم اغثهم اللهم اغث اخواننا المستضعفين في كل مكان

اللهم اغفر للمسلمين المحاربين في كل مكان. اللهم انصر دينك واعز اولياءك. اللهم اغفر لبيدك اليسود واغفر للحق اليهود لكتابك ان
يحكم. اللهم يا ربنا الى دينك ردا جميلا. اللهم ردنا اليك ردا جميلا. اللهم

واستخرج منا ما يرضيك عنا من رزقك ولطفك ورحمتك. اللهم بين قلوب المسلمين. اللهم اغذنا من الفتن ما فخر منها وما بطن. اللهم
اؤلفنا من فتن الشهوات ومن فتن الشبهات ومن فتن الشقاق بين المسلمين

اللهم الف بين قلوب المسلمين. اللهم هذا عاصيهم. اللهم تب على عاصيهم. اللهم ثبت طائعهم. اللهم اللهم اغث قلوب الشباب. اللهم اهد
قلوب الشباب. اللهم رد الشباب الى دينك ردا جميلا. اللهم

اطفال المسلمين من مؤامرات اهل الباطل. اللهم انقز اطفال المسلمين بزمة التدريب والشهوات والشبهات. اللهم اجزئهم نشر اللهم
ابشره من شاعا اللهم اصطنعه على عينك. اللهم اصطنعه بنفسك. واصنعه على عينك. اللهم

ونساء المسلمين. اللهم اغثنا جميعا. اللهم اهد المسلمين اجمعين. اللهم اهد المسلمين اجمعين. اللهم المسلمين اجمعين واهدي غير
المسلمين برحمتك كما هدينا مسلمين. اللهم انتقم من بشار اللهم انتقم منه ممن عاونه. اللهم

من الروس اللهم انتقم من كل من اعتدى على المسلمين ومن كل من ساعده ومن كل من استطاع ان ينصر اخوانه اللهم اغفر لنا. اللهم
سامحنا. ربي انا مغلوبون فانتصر. ربي انا مغلوب فانتصر. ربي انا مغلوبون فانتصر

ربي انا مغلوبون فانتصر. ربي انا مغلوبون فانتصر. ربي انا مغلوبون فانتصر. ربي انا مغلوبون سبحانك اللهم وبحمدك. اشهد ان لا اله
الا انت. استغفرك واتوب اليك


